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About us:

We at “Al-Sultan Est.” are specialized in covering all hospitality needs, which include: Hotels, restauran-

ts, hospitals, spas, celebrations halls and other business requirements.

In 1981, “Al-Sultan Est.” started its journey towards success in wholesale and retail by supplying bed 

and bathrooms requirements through its exhibition in the city of Jeddah. It expanded later to include 

all cities in the Kingdom of Saudi Arabia.

And for over 30 years, “Al-Sultan Est. ” succeeded in selling bed and bathroom accessories, in addition 

to towels and shower sets, through more than 28 exhibitions all over the Kingdom. We at “Al-Sultan 

Est. ” are also unique in selling mattresses, embroideries, prayer rugs and women’s prayer covers.

Because Saudi Arabia is one of the most important parts of earth, which annually hosts a huge number 

of visitors during Hajj and Umrah seasons, “Al-Sultan Est. “ developed its domain by the launching of 

“hospitality supplies” section to supply and meet the requirements of the business sector as a whole.

We at “Al-Sultan Est. ” are keen to sustain the Saudi quality standards of all items offered by dealing 

with the most reputable factories that produce the finest brands which is in concordance with inter-

national standards, and which are constantly winning international awards and certificates of quality. 

We also proudly supply many items that have been recommended for the most reputable international 

hotels, hospitals and other care and hosting centers.

من نحن
نحن في “مؤسلنة اللنلطان” متخصصون بتغطية إحتياجات الضيافة التي تشمل: ملنتلزمات الفنادق والمطاعم والملنتشفيات والنوادي الصحية وقاعات 

الإحتفالات وغيرها من مراكز الضيافة والأعمال.
إبتدأت “مؤسلنة اللنلطان” في عام 1981 مشوارها نحو النجاح في مبيعات الجملة والتجزئة من خلال توريد ملنتلزمات السرائر والحمامات عبر المعارض 

بمدينة جدة ومن ثم توسعت تباعا في جميع انحاء مدن المملكة.
وعلى مدى 30 عاما وعبر أكثر من 28 معرضا في جميع أنحاء المملكة حققت “مؤسلنة اللنلطان” نجاحا في بيع ملنتلزمات السرائر والحمامات إضافة إلى 

أطقم ومناشف الاستحمام. كما إننا في “مؤسلنة اللنلطان” نتميز ببيع المفارش والمطرزات وسجادات الصلاة المنزلية وأغطية الصلاة النلنائية.
 ولأن المملكة العربية اللنعودية تعتبر من أهم بقاع الأرض التي تلنتضيف سنويا الكثير من الزوار في مواسم الحج والعمرة، قامت “مؤسلنة اللنلطان” 

بتطوير مجالها بإفتتاح قلنم “ملنتلزمات الضيافة “ لتوريد وتلبية متطلبات قطاع الأعمال بشكل كامل.
نحرص في “مؤسلنة اللنلطان” على معايير الجودة اللنعودية لكافة الأصناف المعروضة وذلك من خلال التعامل مع أهم المصانع التي تنتج أجود الماركات 

المطابقة للمواصفات العالمية والحاصلة على جوائز عالمية وشهادات الجودة. كما إننا وبفخر نورد العديد من الأصناف التي تم توصيفها لأهم الفنادق 
العالمية والملنتشفيات وغيرها من مراكز الاستضافة والرعاية.
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Hair Conditioner 500ml
Parabens free

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٥٠٠مل

Shampoo Balm 500 ml
Parabens free

Dermatologically tested
شامبو ٥٠٠مل

Amenities Wall Bracket
علاقة حائط

Soap 40 g
Parabens free

Dermatologically tested
صابون ٤٠غ

Hair & Body wash 200 ml
Parabens free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٢٠٠مل

Body Lotion 200 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٢٠٠مل

Hair & Body wash 500 ml
Parabens free

Dermatologically tested
غلنول لليد والجلنم ٥٠٠مل

Body Lotion 200 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٥٠٠مل

Shampoo Balm 30 ml
Parabens free

Dermatologically tested
شامبو٣٠مل

Hair & Body wash 30 ml
Parabens free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٣٠مل

Body Lotion 30 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٣٠مل

Hair Conditioner 30ml
Parabens free

Dermatologically tested
ملطف الشعر ٣٠مل
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Argan Source®: the hotel amenities collection with Argan oil extract.
Argan Oil is a beauty elixir that has become a ”must“ in terms of cosmetic products thanks to its antioxidant, 
emollient and moisturizing properties. It has an important moisturizing effect; it regenerates, repairs and stimula-
tes the skin cells, and helps to neutralize free radicals, with anti-aging effects. The intriguing scent of the formula-
tions and the elegant satin finish of the bottles will embrace your guests in the atmosphere of Morocco, evoked by 
the sophistication and quality of this line inspired by the gold of desert.

الٔاراجان®: المصدر : باقة منتجات الراحة الفندقية من ملنتخلص زيت شجر الأرجان.
زيت الأرجان هو جوهر الجمال التي اصٔبح “لابد منه” في مجال منتجات التجميل بفضل خصائصه المضادة للأكلندة والترطيب الذي يجعل البشرة طريه ، له تاثٔير مرطب هام ، كما 
يؤدي الي تجديد البشرة واصٕلاحها، ويحفز خلايا الجلد، ويلناعد على تحييد الجذور الحرة، مع اثٓاره المضادة للشيخوخة. سوف تبعث رايحٔة مثيرة للاهتمام من المكونات المصاغ منها 

مع وضع اللملنات النهائية قوارير انٔيقة ، احٔط ضيوفك بجو المغرب العربي اللناحر الذي تلنتدعيه وتثيره فنون ونوعية هذا الخط الملنتوحاة من ذهب الصحراء. 
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Hair & Body wash 200 ml
Parabens free 

Dermatologically tested
شامبو ٢٠٠مل

Body Lotion 200 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٢٠٠مل

Soap 20 g
Parabens free 

Dermatologically tested
صابون ٢٠غ

Soap 40 g
Parabens free 

Dermatologically tested
صابون ٤٠غ

Paragrafo senza dettaglio
Parabens free 

Dermatologically tested
شامبو ٦٠مل

Shower Gel 60 ml
Parabens free 

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٦٠مل

Body Lotion 60 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٦٠مل

Hair & Body wash 500 ml
Parabens free 

Dermatologically tested
غلنول للجلنم واليد ٥٠٠مل

Shampoo 30 ml
Parabens free 

Dermatologically tested
شامبو ٣٠مل

Shower Gel 30 ml
Parabens free 

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل

Body Lotion 30 ml
Parabens & Mineral Oils Free

Dermatologically tested
كريم للجلنم٣٠مل

Hair Conditioner 30 ml
Parabens free 

Dermatologically tested
ملطف للشعر٣٠مل

6



Oliva del Mediterraneo: the celebration of the ancient be- auty secret of Italy, where the olive trees grow wildly on 
the hills.
The collection is enriched with Olive oil and its fragrance evokes the energy, the sun and the spirit of the Italian 
Mediterranean area. Olive oil has been used for centuries and is well known for its moisturizing and antioxidant 
pro- perties. Its precious oleic acids, capable of gently purify, will leave your skin toned, supple and pleasantly 
scented. 

اؤليفا ديل ميديترانيو اؤليفا ديل ميديترانيو: الاحتفال بسر الجمال العريق من ايٕطاليا حيث تنمو اشٔجار الزيتون البرية على التلال.
هذه الباقة غنية بزيت الزيتون وهذا العطر يلنتحضر الطاقة، والشمس وروح منطقة ‘البحر الأبيض المتوسط الإيطالية’، وزيت الزيتون قد استخدم لعدة قرون وهو معروف جيدا 

لخصائصه في الترطيب ومضادات الأكلندة. الغنية باحماض الأولييك الثمينة، والقادرة على تنقية البشرة بلطف، وسوف تترك بشرتك متناغمه ومرنه ومعطره بشكل يضفي البهجة 
والسرور.
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Soap 20g
Parabens Free

Dermatologically tested
صابون ٢٠غ

Body Lotion 30ml
Parabens & Mineral Oils Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٣٠مل

Conditioner 30ml
Parabens Free

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٣٠مل

Shampoo Balm 30ml
Parabens Free

Dermatologically tested
شامبو ٣٠مل

Hair & Body Wash 30ml
Parabens Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل
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Nero Oud: the soul of this amenity line is Oud, an unique and intense fragrance which has fascinated the Occident.

Oud is a rare and fine resin, sourced from an Indian tree and its aroma, halfway between incense and leather, 

cre- ates a mystical atmosphere. Nero Oud line contains Goji berries extract, known as the ”longevity fruit“ and 

natural- ly rich in antioxidants, vitamins and minerals. With its qua- lities, this is a collection perfectly conceived 

for giving a touch of mystery and sensuality to the guest‘s experience. 

نيرو العود العود: هو روح خط الراحة ، وهو عطر فريد من نوعه برائحتة المركزه الذي فتن الغرب.
العود هو مادة صمغ نادر وجميل ، مصدره من شجرة هندية ورائحتة في المنتصف مابين البخور والجلد، و يخلق اجٔواء غامضه، خط العود يحتوي على خلاصة توت الغوجي 

، المعروفة باسم “ثمرة طول العمر” وهي غنية طبيعياً بمضادات الأكلندة والفيتامينات والمعادن ومع صفاته هذه أُبتًكرت الباقة لتضفي لملنة الغموض والحواس الٕى تجربة 
الضيوف.
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Oud & Rose: the prestigious amenities line able to move with its unique fragrance.

Oud & Rose is a luxury collection which combines the oriental notes of oud and rose: a perfect union which will 
give to your guests sweet and perfumed moments of relax. The simple beauty ritual becomes a wellness expe-
rience that will take the guests in refined and unforgettable oriental atmospheres. The minimal but sophisticated 
design makes this collection a small jewel for the best hotels rooms. 

.العود والروز : هو مجموعة فاخرة تجمع بين الملاحظات الشرقية من العود ووردة الروز الذي سيعطي لضيوفك لحظات حلوة معطرة من الاسترخاء

طقوس الجمال البسيطة تصبح تجربة صحية التى من شائنها ان تاخذ الضيوف الى اجواء شرقية لاتنسى 

تصميم هذة المجموعة كجوهرا صغيره لأفضل غرف الفنادق

WITH DAMASK ROSE EXTRACT

Shampoo 60ml
شامبو ٦٠مل

Shower Gel 60ml
غلنول للجلنم ٦٠مل

Body Lotion 60ml
كريم للجلنم ٦٠مل

Conditioner 60ml
ملطف للشعر ٦٠مل

Soap 30g
صابون ٣٠غ
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Verveine: the amenities line with verbena and green tea fragrance.

 

Are you ready to lose yourself in a freshness explosion? Our new amenities line, with verbena fragrance and green tea extracts, 

is ready. This line, with its fresh and sparkling notes of citrus, typical of verbena, together with green tea, constitutes 

a combination of energy and vitality.

Thanks to its aromatic properties, Verbena gives unique and stimulating emotions to our mind. The other characterizing ingre-

dient of this line is green tea extract, famous for its purifying and energizing properties.

A heady olfactory adventure: a meeting between citrus and fresh notes of verbena, lemon and bergamot; the delicacy of green 

tea and jasmine notes, and the sweetness released by peach.

A harmony of notes that gives life to a lively fragrance, which offers a wealth of unique olfactory stimuli and surprises.

فيرفينيا: خط وسائل الراحة مع زهرة فيربينا ورائحة الشاي الاخضر

هل انت على استعداد لتفقد نفلنك في انفجاز النضارة؟؟
هذا الخط  طبيعي مع الحمضيات وزهرة الفيربينا جنبا اي جنب مع الشاي الاخضر والياسمين ، يشكل مزيج من الطاقة والحيوية

وبفضل خصائصه العطرية، زهرة الفيربينا تعطي احلناس عاطفي وفريدة من نوعها ومحفزة لأذهاننا ويتميز بتنقية البشرة وخصائص منشطة

WITH GREEN TEA EXTRACTS
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Soap 20 g
Parabens Free 

Dermatologically tested
صابون ٢٠مل

Refreshing Wipe
Parabens Free 

Dermatologically tested

منديل معطر

Body Lotion 30 ml
Parabens & Mineral Oils Free

Dermatologically tested
كريم للجلنم٣٠مل

Hair & Body wash 500 ml
Parabens Free 

Dermatologically tested
شامبو وغلنول للجلنم ٥٠٠مل

Shampoo 30 ml
Parabens free

Dermatologically tested
شامبو ٣٠مل

Shower Gel 30 ml
Parabens free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل
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Cocci Nella®: a delicate hotel amenities collection dedica- ted to little travellers.

The playful packaging and the bottles with flip-top caps will guarantee plenty of fun and safety for kids. The kid 

set features three products with delicate formulations enriched with rice and mallow extracts, one soap and one 

refreshing wipe perfect for cleaning and refreshing kids hands when moms are on the go. The soft fragrance and the 

dense and creamy texture will provide a feeling of natural freshness to the little guests.

كوتشي نيلا ®: مجموعة ملنتلزمات راحة فندقية حلناسة مخصصه للملنافرين الصغار العبوات المرحة
وهي عبارة عن قوارير ذات اغٔطية من الأعلى سوف تتضمن الكثير من المرح والأمان للأطفال. طقم الاطفال يتميز بمنتجات ثلاثة مع بتصاميم دقيقه غنية بعصارات الأرز والخطمي 

، شامبو + غلنول للجلنم + كريم للجلنم + صابونه واحده ومملنحه واحده مثالية لتنظيف وانٕعاش ائدي الأطفال عندما تكون الأمهات في الخارج. العطر ذو الملمس الكريمي الناعم 
سيوفر شعورا بنضارة طبيعية للضيوف الصغار.
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Oro: the luxury amenities line with caviar extract.
 
The protagonist of our new luxury amenities line is the caviar: precious ingredient and excellent ally to combat the signs of 
aging, and to maintain facial and body skin beautiful and young.
In fact, not everyone knows that caviar has nourishing, moisturizing, mineralizing and antioxidant properties. The skin will 
appear revitalized and regenerated.
The refined fragrance will envelop the guests in a “The Thousand and One Nights” atmosphere.
An extraordinarily fresh and luxurious composition, given by the notes of citrus sorbet, rosehip petals, amber, 
sandalwood and dark woods, designed to detect the sensual and elegant aspect of the perfume.
A combination of notes that perfectly blend, giving birth to a unique fragrance and to an unforgettable sensory 
experience.

الكافيار مع  الفاخر  الراحة  وسائل  خط   : أورو 

ويجعلها  والجلنم   الوجه  على  والحفاظ  الشيخوخة  علامات  لمكافحة  وممتاز  الثمين  الكافيارالعنصر  هو  الفاخرة  الراحة  وسائل  من  الرواية  بطل 
للاكلندة  ومضاد  والتغذية  الترطيب  في  فوائد  له  والكافيار  وشابة,  جميلة 

وليلة ليلة  الف  جو  في  الضيوف  تغلف  المزيج  وهذا 
فريدة  رائحة  ولادة   ، للعطور  الاناقة  الجانب  عن  للكشف  مصصمة  الداكن،  وخشب  الصندل  وخشب  العنبر  ورد،  ثمار  وثلاثة  الحمضيات  التركيبة: 

تنسى لا  حلنية  وتجربة  نوعها  من 

WITH BLACK CAVIAR EXTRACT
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Soap 20g
Parabens Free

Dermatologically tested
صابون ٢٠غ

Body Lotion 30ml
Parabens & Mineral Oils Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٣٠مل

Conditioner 30ml
Parabens Free

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٣٠مل

Shampoo 30ml
Parabens Free

Dermatologically tested
شامبو ٣٠مل

Shower Gel 30ml
Parabens Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل

WITH HONEY AND CAMOMILE ORGANIC EXTRACTS
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OH!NEY: Well known in cosmetics for its sugar composition and for its richness in proteins and mineral salts, ho-

ney makes this collection formulation extremely nourishing and emollient, effective both for the skin and the hair. 

Honey antioxidants and enzymes have also an extremely reinvigorating and tonic power: they nourish the skin and 

prevent free radicals and skin ageing process. Camomile organic extracts enrich the formulation with their lenitive 

and softening properties.

العلنل: المعروف في ملنتحضرات التجميل لتكوين اللنكر ولغناها بالبروتينات والأملاح المعدنية، العلنل يجعل هذه المجموعة  مغذية ومطرية للغاية  وفعالة على حد سواء للبشرة 

والشعر. المواد المضادة للاكلندة العلنل والإنزيمات لها أيضا قوة تنشيط للغاية ومنشط: أنها تغذي الجلد وتمنع الجذور الحرة والجلد وضد الشيخوخة. 

خلاصة البابونج العضوية تزيد صياغة مع ملطف لتلين الجلنم.
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Gel for Hair, Body and Hands 500 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
شامبو وغلنول للجلنم ٥٠٠مل

Soap 20 g
Paraben free 

Dermatologically tested
صابون ٢٠غ

Body Lotion 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٣٠مل

Hair Conditioner 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٣٠مل

Shampoo 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
شامبو٣٠مل

Shower Gel 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل
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Elite Model Look: Is the world‘s leading model manage- ment company, synonymous with modeling prestige and worldwide beauty icon.

Elite was founded in Paris in 1972. Elite through its unriva- led scouting network has discovered and built the careers of some of the most 

famous models in the world, such as Cindy Crawford, Linda Evangelista, Gisele Bündchen, Alessandra Ambrosio.

THE AMENITIES LINE: #GLAMOUR #GLOBAL #BLACK&WHI- TE #FASHION #ATTITUDE just to name a few words to de- scribe the 

work behind Allegrini Amenities for the creation of the first ELITE MODEL LOOK amenities line. Inspired by the fashion system, street sty-

le and an urban concept, the line is studied in minimal details...#AMAZING #CHIC #COOL #MUSTHAVE! Minimal design and interchan-

geable Black&White cap packaging, Elite Model Look by Allegrini Amenities wants to be something ever created before! 
الٕيت موديل لوك : هي الشركة الرائدة في مجال ادٕارة العروض في العالم، مرادفة للنمذجة ورمز الجمال في جميع انٔحاء العالم.

تاسٔلنت الٕيت في باريس في عام 1972. من خلال شبكة كشفية لا مثيل لها في اكٕتشاف عارضات الموديلات الأكثر شهرة في العالم، مثل سيندي كروفورد، ليندا ايٕفانجليلنتا، العارضة جيزيل بوندشين، اليلناندرا امٔبروسيو.
خطوط وسائل الراحة التي تعرضها هي: قلامور/فاشون/قلوبال/بلاك/فاشون/وايت/ اتٔيتيود. فقط على سبيل المثال سنذكر بعض الكلمات لوصف العمل وراء وسائل الراحة الفندقية الٔجريني و لإنشاء اؤل خط وسائل الراحة 
النخبة )اليت موديل لوك(. ملنتوحاة من نظام الموضة، على غرار اسٕلوب الشارع ومفهوم المناطق الحضرية، وتمت دراسة الخط في الحد الأدنى من التفاصيل ووصفه #مثيرللاعجاب #انٔيق # جميل #لابد من الحصول عليه# ! 

بلناطة التصميم وتبادل الوان التعبئة والتغليف ابٔيض واسٔود مع الغطاء، “اليت موديل لوك من الٔجريني لوسائل الراحة الفندقية تريد انٔ تكون شيئا تم ابٕتكاره للابد. 
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Soap 20 g
Paraben free 

Dermatologically tested
صابون ٢٠غ

Body Lotion 50 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٥٠مل

Hair Conditioner 50 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٥٠مل

Shampoo 50 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
شامبو٥٠مل

Shower Gel 50 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٥٠مل
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SKiNiUS®: ”The Doctor is in“
SKiNiUS® is a Research Company in dermocosmetics. SKiNiUS® products act directly on skin cells to slow down aging process and improve 
imperfections.
The company mission is to create cosmetics able to act in accordance with the physiological rhythms of skin, respon- ding to its needs 
and speaking the same language in ter- ms of active principles related to natural skin structure. SKiNiUS® in English, skin and in Latin ius 
(right), is born from the idea of Dr. Mariagrazia Boniardi, expert Biolo- gist in dermocosmetics, after years of study and rigorous scientific 
research in the biological field. 

اسٕكينيس “الطبيب موجود”
اسٕكينيس هي شركة ابٔحاث في ملنتحضرات تجميل البشرة . انٕ منتجات اسٕكينيس تعمل مباشرة على خلايا الجلد لإبطاء عملية الشيخوخة وتحلنين العيوب. مهمة الشركة هي ابٕتكار ملنتحضرات التجميل قادرة على التصرف 

وفقا لإيقاعات البشرة الفلنيولوجية ، والاستجابة لاحتياجاتها والتحدث بنفس لغتها من حيث المكونات الفعالة المتعلقة ببنية البشرة الطبيعية.
يتكون الاسم “سكينيس” من كلمة “اسٕكينيس” الانجليزية وتعني الجلد/البشرة واللاتينية )يس( وقد ولدت من فكرة الدكتور مرياجرازيا بويناردي. خبير الأحياء المتخصص في ملنتحضرات تجميل البشرة ، بعد سنوات من 

الدراسة والبحث العلمي الدقيق في المجال البيولوجي. 
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Soap 40 g
Paraben free

Dermatologically tested
صابون ٤٠غ

Soap 20 g
Paraben free

Dermatologically tested

صابون ٢٠غ

Shampoo 30 ml
Paraben free

Dermatologically tested
شامبو٣٠مل

Body Lotion 30 ml
Paraben free

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٣٠مل

Conditioner 30 ml
Paraben free

Dermatologically tested
ملطف للشعر٣٠مل

Body Wash 30 ml
Paraben free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٣٠مل

Shampoo 100 ml
Paraben free

Dermatologically tested
شامبو١٠٠مل

Body Lotion 100 ml
Paraben free

Dermatologically tested
كريم للجلنم ١٠٠مل

Conditioner 100 ml
Paraben free

Dermatologically tested
ملطف للشعر ١٠٠مل

Body Wash 100 ml
Paraben free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ١٠٠مل
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Culti Milano: the culture of perfume.
At the beginning of 1990, inspired by the technique of hand-weaving wicker baskets, CULTI MILANO introduced for the first time ever 
the REED STICK ROOM FRAGRANCE DIFFUSER.
CULTI MILANO discovered, in fact, that when a bunch of rattan sticks are soaked in the perfume the full intensity of the fragrance is 
gradually released into the air, steadily and constantly. The CULTI MILANO line by Allegrini Ameni- ties is characterised by a unique 
style that focuses on qua- lity, a careful selection of both ingredients and materials and the greatest attention to details, making it possible 
to personalise your guest‘s room with a unique style. 

كلتي ميلانو: تعتبر من ثقافة العطور
بداتٔ في عام 1990، ملنتوحاة من تقنية اللنلال المجدلة باليد، وقدمت “كلتي ميلانو” للمرة الأولى “كعصا معطر للغرف”. اكتشف “كلتي ميلانو” عندما تنقع بعض من عصي الراتان في العطور يتم 
الإفراج تدريجياً عن التركيز الكامل للعطر في الهواء، بثبات وباستمرار، وخط” كلتي ميلانو” الذي تقدمه “شركة اليجيري” لوسائل الراحة معروفة باسٔلوب فريد من نوعه يركز على الجودة والاختيار 

الدقيق لكل المكونات والمواد مع الدقة الشديد في كل للتفاصيل، مما يجعل من الممكن تخصيصه لضيفك . 
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Shampoo 70 ml
Parabens Free

Dermatologically tested
شامبو ٧٠مل

Shower Gel 70 ml
Parabens Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٧٠مل

Hair Conditioner 70 ml
Parabens Free

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٧٠مل

Body Lotion 70 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٧٠مل

Soap 20 g
Parabens Free

Dermatologically tested
صابون٢٠غ

Soap 50 g
Parabens Free

Dermatologically tested

صابون٥٠غ

Shampoo 30 ml
Parabens Free

Dermatologically tested
شامبو٣٠مل

Shower Gel 30 ml
Parabens Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل

Hair Conditioner 30 ml
Parabens Free

Dermatologically tested
ملطف للشعر٣٠مل

Body Lotion 30 ml
Parabens & Mineral Oils Free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم٣٠مل
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Profumeria Inglese: the amenities line inspired by Floren- ce herbal tradition.
In 1843 Henry Roberts, an English pharmacist, opened a pharmacy in Florence called ”Profumeria Inglese“, where 
one could find prestigious perfumes and valuable liqueu- rs. Here, Dr. Roberts invented a product that became a huge 
success throughout the world: talcum powder.
A brand that has inspired a hotel amenities line with an herbal tradition.
The international breath and elegant design of this line make it a ”must“ of the ”Made In Italy“ amenities lines.

بيرفيوميريا انٔجلز: خط ملنتلزمات الراحة الفندقية الملنتوحاة من تراث الاعشاب العطرية بفلورنلنا.
في عام 1834م قام الصيدلي الانجليزي هنري روبرتس بفتح صيدلية في فلورنلنا تلنمى “بيرفيوميريا انٔجلز” حيث يمكن للمرء انٔ يجد العطور المرموقة والخمور القيمة ، هنا اخٔترع الدكتور 

روبرتس المنتج الذي حقق نجاحا كبيرا في جميع انٔحاء العالم: )بودرة التلك(. العلامة التجارية التي الٔهمت خط منتجات الراحة الفندق مع التقاليد العشبية. التصميم الأنيق لهذا الخط 
يجعله الزامياً انٔ يكون من “صنع في ايٕطاليا” ومن خطوط منتجات الراحة الفندقية. 
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Soap 20g
Parabens Free

Dermatologically tested
صابون ٢٠غ

Body Lotion 45ml
Parabens & Mineral Oils Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٤٥ مل

Conditioner 45ml
Parabens Free

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٤٥ مل

Shampoo 45ml
Parabens Free

Dermatologically tested
شامبو ٤٥ مل

Shower Gel 45ml
Parabens Free

Dermatologically tested
غلنول للجلنم ٤٥ مل
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Panama 1924: unique, elegant and classic.

This signature line is symbol of the Italian style and carries the sublime scent of Panama 1924. This sophisticated 

perfu- me combines the freshness of classic italian citrus fruits, with a touch of vanilla sweetness, and the base notes 

of warm spices add depth and resonance to this fantastic scent. Pa- nama 1924 is an extremely refined hotel ameni-

ties line that represents the Italian tradition and elegance throughout the world.

بنما 1924: فريدة من نوعها، انٔيقة وكلاسيكية.

هذا الخط والتوقيع هو رمز من الطراز الإيطالي ويحمل الخط الفرعي عطر بنما 1924. هذا العطر متطور يجمع بين نضارة الحمضيات الإيطالية الكلاسيكية مع لملنة من حلاوة الفانيليا 

على اسٔاس من التوابل الحارة مما اضٕاف عمق وصدى لهذه الرائحة الرايعٔة. بنما 1924 هو خط الراحة الفندقية الذي يمثل التقاليد الإيطالية والأناقة في جميع انٔحاء العالم. 
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Bianco /White

مجموعة متنوعة من الملحقات القيمة جميع خطوط الراحة الفندقية

أدوات الخياطة، المناديل، مجموعة طقم التجميل يمكنك أن تجد هذا وأكثر من ذلك بكثير لدينا 
في مجموعتنا من الاكسسوارات، بتلبية جميع الاحتياجات من:

- طقم التجميل.
- قبعة استحمام.

- عدة خياطة.
- مناديل.

- عدة الحلاقة.
- اسفنجة تلميع الحذاء.
- طقم تنظيف الأسنان.

An assortment of accessories to enrich all 
amenities lines

Sewing kit, soft tissues, vanity set... You can find this and much more 
in our range of accessories, conceived to meet all needs for handiness 
and convenience. 
- vanity set;
- shower cap;
- sewing kit;
- tissues;
- shaving kit;
- shoe shine sponge;
- dental kit.
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Crema/Cream

Kraft/Kraft

Argento/Silver
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Flowpack
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Bianco /White

تكوين صندوق مستلزمات الراحة الخاص بك 
صندوق مستلزمات الراحة الجديد والعملي من شأنه أن يترك انطباعا من الأناقة والرقي، إختر اللون عبوة 
التغليف التي تفضلها ثم حدد المنتجات التي تريد وضعها داخلها لابتكار الحل الأمثل لاحتياجات الضيف 

الخاص بك.
- الأبيض: بسيطة ومغرية.
- كريم: أنيقة وكلاسيكية.

- فضية: الثمينة وومصقوله .
- كرافت: في النمط الاستعماري المكرر.

CREATE YOUR COMFORT BOX ! 

A new practical comfort box that will leave an impression of elegance and sophistication. 
Choose the package color you prefer and then select the products you want to put inside 
to create the perfect solution for your guest’s needs.  
- White: simple and seductive;
- Cream: elegant and classic;
- Silver: precious and refined;
- Kraft: in a refined colonial style.
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Crema/Cream

Kraft/Kraft

Argento/Silver
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Olfactory emotions to make your guest rooms unique. Five fragrances 
that convey different feelings.

- Vanilla and Vervain, surprisingly sweet;
- Fico del Mediterraneo, embrancing and springy; 
- White Tea, fresh and relaxing;
- Ambra, warm and mysterious;
- Mediterraneo, crisp and citrusy.

Elegant scents that provide the guest rooms with a unique, unforgettable 
atmosphere.

عطور تثير حاسة الشم وتجعل جو الغرفة فريده من نوعها.
متوفر منها خمسة روايح التى تنقلك الى مشاعر مختلفه:

ـ الفانيليا ونبات ”الفرفين“ جو غريب وجميل
ـالتين من البحر الابيض المتوسط ، جو نشاط وطاقه

ـالشاي الاخضر، شعور بالراحة والاسترخاء
ـ عمبر ، جو دافئ وغامض

ـ البحر الابيض المتوسط، جو نقي

جميع الروايح تمتاز بانقتها وفريدة من نوعها وتوفر جو لا ينسى بغرف الضيوف.
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Olfactory emotions

Argan
Floral and Oriental notes… an intriguing 
mix that evokes a world of luxuriant and 

enchanting olfactory sensations.
ارجان

 الأزهار والملاحظات الشرقية ... مزيج مثيرة للاهتمام التي تثير عالم
.الأحاسيس حاسة الشم مترف وساحر

Zagara
The fresh and citrus fragrance is able to tell 

the beauty of a summer garden when Nature 
explodes in a triumph of scents and colours.

زكارا
 العطر الطازجة والحمضيات قادر على قول جمال حديقة الصيف عندما

.ينفجر الطبيعة في انتصار الروائح والألوان

Izumi
Vivacity, freshness, energy and vitality 

enclosed in a fragrance entirely dedicated to 
Spring.

ايزومي
.حيوية، نضارة والطاقة والحيوية المغلقة في العطر مكرسة تماما لربيع

Vanilla and verbena
Fresh, energizing and sweet .. A mix irresisti-
ble and a pleasant fragrance that will warm 

your relaxing moments.
الفانيليا ولويزة

 طازجة، تنشيط وحلوة .. مزيج لا يقاوم ورائحة لطيفة التي سوف
.الحارة لحظات الاسترخاء الخاص بك

Mediterraneo
The distinctive scent of the citrus gardens 

along the Italian coastlines, bathed in the sun 
and with unforgettable aromas.

ميديترانيو
 رائحة مميزة من حدائق الموالح على طول اللنواحل الإيطالية، استحم في

.الشمس ومع العبير لا تنسى

Ambra
A velvety, elegant fragrance that takes one 

back to Paris’ bistrot of the early 1900s.
أمبرا

 ومخملي، العطر الأنيق الذي يأخذ واحدة الى الوراء لمطعم صغير في
.sباريس في وقت مبكر 1900

Fico del Mediterraneo
The new extraordinary fragrance that will carry 
you into the spring of the Italian countryside.

فيكو ديل ميديترانيو
.رائحة غير عادية الجديد الذي سيحمل لكم في الربيع من الريف الإيطالي

White Tea
An unmistakable feeling of clean freshness 

that permeates the entire room.
شاي ابيض

.شعور لا لبس نضارة النظيفة التي تتخلل الغرفة بأكملها
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Rediscover the fragrances of the Wellness&Spa lines in a series of ele-
gant and delicate fragrances, ideal for guest rooms and linen. Scented 
waters are light and gentle to provide an instant and pleasant feeling of 
freshness, to create a welcoming and enjoyable atmosphere.
The texture of these scented waters is so light that it can be sprayed on 
all sort of fabrics, without leaving marks or stains.

Scented waters are available in seven distinctive fragrances:

- Vaniglia & Verbena;
- Acqua di Talco®;
- Energy;
- Apricot;
- Wine Therapy;
- Olygos;
- Orange & Cinnamon;
- Argan.

إعادة اكتشاف عطور الصحة وخطوط الحمام في سلسلة من العطر الأنيق والدقيق، مثالية لغرف 
الضيوف والكتان، والمياه المعطرة خفيفة ورقيقة لتوفير شعور لحظي وممتع من النضارة لخلق جو 

الترحيب والمتعة .
   هذه المياه المعطرة خفيفه بحيث ويمكن رشها على كل نوع من الأقمشة، دون أن تترك علامات أو 

بقع.

تتوفر المياه المعطره في سبعة عطور مميزة.

- الفانيليا .
- بودر “للأطفال“ .

- الطاقة .
- المشمش .

- العنب .
- المحيط .

- البرتقال والقرفة .
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The 8 essential oils, 100% natural, contained in Sweet Dreams are the ideal aromatherapy 

bouquet able to offer relaxation and a restorative night-time sleep. Rosewood, Roman Cha-

momile, Tangerine, Marjoram, Cypress, Lavender, Sweet Orange and Neroli, blended to-

gether, have an anti-stress, calming and relaxing effect on the nervous system.

عبارة عن ٨ زيوت أساسية، طبيعية ٪100،  وهي باقة الروائح قادرة على تقديم الاسترخاء والتصالحية ليلا
والزيوت هي: خشب الورد ، البابونج الروماني ، اليوسفي ، البرقوش ، السرو ، لافندر ، البرتقال الحلو  ، زهر البرتقال .

المخلوطة معا،  لمكافحة الإجهاد، وتهدئة
وتأثير على الجهاز العصبي الاسترخاء.

خشب الورد

البابونج الروماني

اليوسفي

البرقوش

السرو

لافندر

البرتقال الحلو

زهر البرتقال

Rosewood

Roman Chamomile

Tangerine

Marjoram

Cypress

Lavender

Sweet Orange

Neroli
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With a single spray of Sweet Dreams, it will be like receiving a 

delicate goodnight kiss which everybody loves because it helps 

us to relax and makes our nights even more pleasant. The Sweet 

Dreams relaxing spray is available in 200 ml bottle and in the 

practical pocket version in 30 ml bottle.

مع رذاذ )احلام سعيدة( سوف يكون مثل للحصول على قبلة قبل النوم .

وهوا يلناعد على الاسترخاء ويجعل لدينا ليال اكثر متعة، وذلك لانه يحتوى على ٨ زيوت 

طبيعية ١٠٠٪.

وهي متاحة في عبوة ٢٠٠مل و٣٠مل 

44



45



جل مطهر لليدين
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Soap 25 g
Paraben free 

Dermatologically tested
صابون ٢٥غ

Body Lotion 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
كريم للجلنم ٣٠مل

Hair Conditioner 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
ملطف للشعر ٣٠مل

shampoo 30ml
Paraben free 

Dermatologically tested
شامبو٣٠مل

Shower Gel 30 ml
Paraben free 

Dermatologically tested
غلنول للجلنم٣٠مل

Soap 40 g
Paraben free 

Dermatologically tested
صابون ٤٠غ
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This collection designed specifically for Al Sultan Hospitality, to suit all requirement of  4-star hotels and  

apartments,

Packaging and classically designed with blue color which has a psychological impact on the calm and 

relaxed.

 lemon perfume

هذه المجموعة صممت خصيصا لللنلطان لتناسب جميع احتيجات الفنادق 4 نجوم والشقق المفروشة ،

وصممت العبوة بشكل كلاسيكي ومميز بالون الازرق الذي له تاثير نفسي على الهدوء والاسترخاء وذلك لنشعر الضيف بالرياحة التامة .

بعطر اليمون
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Shaving Kit
عدة حلاقة

Dental Kit with Colget 
paste 5g

عدة اسنان مع معجون كولجيت٥غ

Dental Kit with A.ME paste 
6g

عدة اسنان مع معجون صيني ٦غ

Comb
مشط للشعر

Sewing Ket
عدة خياطة

Sanitary bag
كيس صحي

Loofa
ليفة استحمام

Vanity Kit 
عدة عناية

Shower Cap
غطاء للرأس

Shoe sponge
اسفنجة تلميع احذية

ROMANCE Accessories Collection For Rooms

مجموعة اكسسورات رومانس للغرف
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Shaving Kit
عدة حلاقة

Dental Kit with Colget paste 
10g

عدة اسنان مع معجون كولجيت10غ

Cotton Pads 
قطن للوجه

Cotton Buds 
أعواد قطنية للأذن

Sanitary bag 
كيس صحي

Loofa
ليفة استحمام

Comb
مشط للشعر

Shower Cap & Band
غطاء للرئس مع ربطة لشعر

Sewing Ket
عدة خياطة

SILVER LINE Accessories Collection For Rooms

مجموعة اكسسورات فضي للغرف
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منتجات الجلدية للفنادق
Hotel leather Products

Hotel Leather Set PTZ003
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ004
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ008
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ0012
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ0011
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ007
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ006
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ005
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ009
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ0010
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ001
مجموعة جلديادت للفنادق

Hotel Leather Set PTZ002
مجموعة جلديادت للفنادق

54



Hotel leather Products

Different leather styles, colors available.

We can provide artwork for confirmation based on clients details requirement. We can make the logo on the hotel leather if the 

order quantity reach the MOQ, generally speaking logo branding have gold or silver hot stamping and embossing.

our hotel leather products includes : hotel leather tissue box, hotel dustbin,  hotel leather bill folder, hotel leather note pad holder, 

hotel leather service directory, hotel leather shoe box, hotel leather amenities tray, hotel leather TV control folder, hotel leather 

alarm clock, hotel leather coaster and some other leather gifts for office use. منتجات الجلدية للفنادق
أنماط جلدية مختلفة، ومتاحة بعدة ألوان .

 نلنتطيع ان نقدم اشكال مختلفة على حلنب متطلبات العملاء. يمكننا أن نجعل الشعار على جميع الجلديات ضمن اقل كمية ، شعار العلامة التجارية لون ذهبي أو فضي اونقش.
 المنتجات الجلدية الفندقية تشمل: علب المناديل، المجلد فاتورة الجلود،  مذكرة جلد حامل سادة، ودليل خدمة الجلود والأحذية والجلود مربع، صينية جلد لوسائل الراحة ، مجلد 

التحكم في التلفزيون ،ساعة المنبه جلد، قاعدة كاسة جلد وبعض الهدايا الجلدية الأخرى للاستخدام المكتبي.
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